
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 7. novembra 2016 

Prítomní poslanci: Jozef Badžgoň, Peter Cibulka, Ľubomír Bechný 

Ospravedlnení poslanci: Martin Kapitulík ,Miroslav Sokol 

Prítomných občanov Soliniek: 7 

 

 

Predseda Peter Cibulka otvoril zasadnutie výboru a privítal zúčastnených. 

Informoval o započatej oprave chodníkov na Solinkách a problémoch s tým spojených. Tiež 

informoval, že znalecký posudok pri Bile mesto ešte nepripravilo, ale sľúbilo na najbližšie MZ. 

Naďalej panuje všeobecný názor, že je urgentné primárne riešiť parkovanie na sídlisku.  

Pán Čiernik navrhoval prepojenie Borovej a Gaštanovej aj Borovej a Platanovej. Je to kvôli lepšej 

organizácii dopravy na sídlisku. Občania sa dožadujú vytvorenie odbočovacieho pruhu do prava z 

Borovej ulice. Pán Čiernik doniesol kópiu listu od pána Rolka s prísľubom riešenia tejto situácie. 

Pán Jandzík spomenul o osobnom rokovaní s primátorom mesta pánom Chomom, ktorý mu tiež 

prisľubil, že sa vec bude riešiť. 

Prítomní občania sa vyjadrili, že nechcú na lúke pod lesoparkom výstavbu budov - plavárne, ani 

horolezeckej steny. 

Pán Jandzík vyjadril nespokojnosť s poplatkom v zbernom dvore za stavebné sutiny nad 500 kg. 

Mesto od neho chcelo 4,- Eurá za každých 100 kg. Poslanec Bechný mu odpovedal, že to nariaďuje 

VZN. Poslanec Badžgoň doplnil, že to vyplýva z požiadaviek legislatívy EU. 

Pán Jandík upozornil na problém odbočky zo Soliniek smerom na Lietavskú Lúčku. Zelená tam svieti 

veľmi krátko. Do septembra vraj bolo všetko v poriadku, zhoršenie nastalo až potom. Najhoršia je 

situácia od 7 - 8.30 hod. 

Pán Kubička informoval o technickom zariadení - parkovania do výšky. Sľubil zistiť viac o danom 

zariadení, možnosti dovozu a pod. 

Poslanci odsúhlasili nákup farieb do tlačiarne, ktorá slúži na tlačenie materiálov pre obvod č. 3, 

 

Zápis vypracoval: Ľubomír Bechný ................................. 

 

Zápis overil:  Peter Cibulka ................................. 


